
Oświadczenie złożone 

przez senatora Beniamina Godylę 

w dniu 4 października 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra aktywów państwowych Jacka Sasina 

Szanowny Panie Ministrze! 

W związku z pojawieniem się medialnych informacji o planowanym wprowadzeniu podatku od zysków 

nadzwyczajnych spółek Skarbu Państwa i przedsiębiorców zwracam się z prośbą, aby kierować do mediów 

wyłącznie komunikaty, które zawierają wszystkie szczegóły planowanych rozwiązań. 

Przedstawione przez pana częściowe informacje spowodowały tylko destabilizację, zamieszanie rynkowe 

oraz znaczne giełdowe spadki polskich koncernów paliwowych i energetycznych. 

Szanowny Panie Ministrze, uprzejmie proszę o pilne przekazanie, jakie branże i jakie przedsiębiorstwa 

miałyby zostać objęte nowym podatkiem i co miałoby być podstawą jego obliczania. 

Apeluję także o to, aby wycofać się z pomysłu obciążenia dodatkowym podatkiem przedsiębiorców 

zmagających się obecnie z rosnącymi kosztami prowadzenia działalności (zakupu materiałów, prądu, gazu, 

kosztów pracy). Niektóre firmy już zbankrutowały przez złe decyzje rządowe podejmowane w trakcie 

pandemii, obecnie wiele firm funkcjonuje na skraju opłacalności, a po wprowadzeniu dodatkowego podatku 

część przedsiębiorców po raz kolejny będzie musiała ratować się podniesieniem cen, co stanie się znowu 

czynnikiem inflacjogennym. Dodatkowy podatek może również wpłynąć na wzrost bezrobocia i dlatego też 

powinno się zrezygnować z tego pomysłu. 

Z wyrazami szacunku 

Beniamin Godyla 

senator Rzeczypospolitej Polskiej 


